
 
 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

FINANŠU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 21.novembrī                                                Nr.15 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 

Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:   Gita Avote – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti:    Viesturs Zariņš – Finanšu komitejas loceklis  

Agnis Birkavs – Finanšu komitejas loceklis    
Juris Žurovičs – Finanšu komitejas loceklis  
Guntis Albergs – Finanšu komitejas loceklis 
Kristaps Sula – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Jānis Anže – Finanšu komitejas loceklis  
Vilmārs Vesingi – Finanšu komitejas loceklis  
 

Sēdē nepiedalās: Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietniece – aizņemta pamatdarba 
sanāksmē 
Agris Krastiņš – Finanšu komitejas loceklis  
Vents Armands Krauklis – Finanšu komitejas loceklis – aizņemts MK sēdē 

 
Sēdē piedalās:  Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts 

Sandra Pilskalne – pašvaldības domes deputāte (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes  platformā) 
 

Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
  Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Gints Stālmeisters – Izpilddirektora vietnieks  
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks juridiskajos jautājumos 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības jautājumos 
Raivis Graņics – Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs 
Diāna Jūga – Pašvaldības policijas priekšniece 
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
Viktors 

Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Viktors Kaņepe – Finanšu analītiķis 
Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs  
Gunta Smane – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāja vietniece 

Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Baiba Karpova – Turnas tautas nama vadītāja 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators  
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Madara Birča – Vides un reklāmas dizaina speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Irina Ziemiņa – Vijciema un Zvārtavas pagasta pārvaldes vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore  
Andra Everte – Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Ivita Aumeistere – Iepirkumu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

 

Darba kārtība: 
1. Par papildus līdzekļu piešķiršanu Zvārtavas pagasta autotransporta budžetā 

2. Par dalības maksu amatierteātru salidojumā 2024.gadā 

3. Par projekta “Valkas pilsētas Mežaparka teritorijas labiekārtošana” izstrādi un līdzfinansēšanu 

4. Par finansējuma piešķiršanu biedrībai “Sporta klubs “Petanks Ērģeme” dalībnieka startam Pasaules 

čempionātā 

5. Par finansējuma piešķiršanu biedrībai “Futbola klubs Valka” infrastruktūras projekta realizēšanai 

6. Par papildu amata vietu izveidi Pilsētas teritorijas un apsaimniekošanas nodaļā 

7. Par papildu amata vietas izveidi Valkas novada Pašvaldības policijā 

8. Par izmaiņām Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Nr.1 “Valkas novada 

pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” 

9. Par papildu amata vietas izveidi Turnas tautas namā 

10. Par Grantu programmas organizēšanu 2024.gadā 

11. Par Vidzemes plānošanas reģiona konkursa “Reemigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības 

atbalsts” nolikumu 

Informatīvais jautājums 

12. Par Iekšējā audita speciālista pienākumiem un prasībām amatu aprakstam 

 
V.Zariņš ierosina iekļaut informatīvo jautājumu “Par administrācijas ēkas Rīgas ielā 22, Valkā 

energoefektivitātes paaugstināšanu būvdarbiem par aizņēmuma ņemšanu”.  
T.Simtiņš ierosina iekļaut informatīvo jautājumu “Par nomas līgumu pagarinājumu investīciju objektiem” 
 
G.Avote aicina balsot par darba kārtību, iekļaujot papildu vēl 2 informatīvos jautājumus. 
Deputāti atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 8 deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, 

V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Finanšu 
komitejas sēdes Nr.15 darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par papildus līdzekļu piešķiršanu Zvārtavas pagasta autotransporta budžetā 

            
(I.Ziemiņa) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), I.Ziemiņa. 
Debatē: V.Vesingi, G.Albergs, A.Birkavs. 
I.Ziemiņa informē, ka jau ir iztērēti EUR 6500 autotransporta remontiem, kas pārsniedz pagasta budžetā 
paredzētos līdzekļus, kā arī nepieciešami papildus līdzekļi degvielai. Kopumā konstatē, ka jārisina jautājums ar 
autobusu nodrošināšanu pagastos, jo izdevumi par remontiem palielināsies katru gadu. 
V.Vesingi norāda, ka citi pagasti, ja konstatē, ka līdzekļi tiek pārtērēti, vēršas komitejā, kur šo jautājumu iepriekš 
izdiskutē.  
Pirms notiek diskusijas turpinājums G.Avote aicina I.Grandavu iepazīstināt ar budžeta stāvokli uz doto brīdi. 
I.Grandava informē par kopējo budžeta situāciju. Informē par procesu, kā vajadzētu būt, izrakstot rēķinus. 
Informē par algu paaugstināšanas kopējiem papildus līdzekļiem, kā arī par citām budžeta izmaksām.  
I.Ziemiņa uzdod jautājumu, vai nevajag remontēt autobusu un nevest bērnus uz Valku. 
G.Albergs jautā, vai līdzekļi paredzēti tikai autobusa izmaksām, uz ko I.Ziemiņa atbild apstiprinoši. G.Albergs 
interesējas par citām izmaksām degvielai, no kā veidojās pārtēriņš. I.Ziemiņa sniedz atbildi, ka sakarā ar tilta 
remontu, maršruti ir garāki un izdevumi palielinās. 
G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
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1. Piešķirt Zvārtavas pagasta pārvaldei no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem EUR 1500 Zvārtavas 
autotransporta remontdarbiem un EUR 500 degvielai. 

2. Uzdot Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājam veikt nepieciešamos grozījumus pašvaldības 
budžetā. 

 
 

2.§  
Par dalības maksu amatierteātru salidojumā 2024.gadā 

           ________ 
(R.Rastaks) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), R.Graņics. 
R.Graņics informē, ka šādu dalības maksas apmēru rekomendēja Latvijas kultūras cents. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai pašvaldības domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz pašvaldības domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Apstiprināt 15.Latvijas amatierteātru salidojuma teātru kolektīvu dalības maksu vienam amatierteātru 

kolektīvam EUR 70,00 (septiņdesmit eiro) apmērā. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļa. 

3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
4. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

3.§ 
Par projekta “Valkas pilsētas Mežaparka teritorijas labiekārtošana” izstrādi un līdzfinansēšanu 

______            
(T.Simtiņš) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), T.Simtiņš. 
Debatē: J.Žurovičs, A.Birkavs, V.Vesingi. 
T.Simtiņš informē par plānotajiem darbiem projektā, kā arī par to, ka precīzo projekta izmaksu summu noteiks 
pēc iepirkuma. 
J.Žurovičs jautā par laipu balstiem, kuriem, viņaprāt, noteikti vajadzētu būt no dzelzbetona vai metāla, uz ko 
T.Simtiņš atbild, ka būs no koka. Notiek diskusija. A.Birkavs ierosina noskaidrot cenu atšķirību.  
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai pašvaldības domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz pašvaldības domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Izstrādāt un iesniegt projektu “Valkas pilsētas Mežaparka teritorijas labiekārtošana” un startēt Eiropas 

Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa 

“Vietējās teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma 

un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās" 5.1.1.3. pasākuma “Publiskās ārtelpas 

attīstība". 

2. Nodrošināt projekta īstenošanai nepieciešamo līdzfinansējumu EUR 83 294.12 (Astoņdesmit trīs 

tūkstoši divi simti deviņdesmit četri euro, 12 centi) jeb 15% no kopējām projekta attiecināmajām 

izmaksām (sešdesmit septiņi tūkstoši pieci simti euro). 

3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības Izpilddirektors. 

5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
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4.§ 

Par finansējuma piešķiršanu biedrībai “Sporta klubs “Petanks Ērģeme” dalībnieka startam Pasaules 

čempionātā 

 ________________________________________________________________________________ 

(R.Graņics) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), R.Graņics. 
R.Graņics informē, ka atbildīgajā komitejā tika nolemts atbalstīt lūgumu. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz pašvaldības domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Piešķirt finansējumu EUR 300,00 (trīs simt euro) apmērā biedrībai “Sporta klubs “Petanks Ērģeme” 

dalībnieka startam Pasaules čempionātā Taizemē. 

2. Lēmuma 1.punktā minētos finanšu līdzekļus apmaksāt no 2023.gada Sporta pasākumu budžeta. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

 

 

5.§ 

Par finansējuma piešķiršanu biedrībai “Futbola klubs Valka” infrastruktūras projekta realizēšanai 
________________________________________________________________________________ 

(R.Graņics) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), R.Graņics. 
R.Graņics informē, ka konsultējoties ar Sporta skolu, noskaidrots, ka vārti ir sliktā stāvoklī, tāpēc ierosinājums 
ir piedalīties šajā projektā no biedrības, jo ir izdevīgāki noteikumi līdzfinanšēšanā. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai pašvaldības domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz pašvaldības domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Piešķirt finansējumu 1234,20 EUR (tūkstoš divsimt trīsdesmit četri euro, divdesmit centi) apmērā 
biedrībai “Futbola klubs Valka” dalībai infrastruktūras inventāra atbalsta projektā. 

2. Lēmuma 1.punktā minētos finanšu līdzekļus apmaksāt no Sporta pasākuma budžeta. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors 

 
 

6.§ 
Par papildu amata vietu izveidi Pilsētas teritorijas un apsaimniekošanas nodaļā 

_______________________________________________________________ 
(V.Bavins) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Saimniecisko lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesniegums saturu (pielikumā), V.Bavins. 
V.Bavins informē, ka izvērtējot situāciju, pieņēmis lēmumu neveidot jaunu amata vietu “Strādnieks” Pilsētas 
teritorijas apsaimniekošanas nodaļā. 
Finanšu komiteja informāciju pieņēma zināšanai. 
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7.§ 
Par papildu amata vietas izveidi Valkas novada Pašvaldības policijā 

_______________________________________________________________ 
(D.Jūga) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Saimniecisko lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), D.Jūga. 
D.Jūga izklāsta plānu, kā papildu amata vieta nodrošinātu Pašvaldības policijas darbu, proti, papildus 
patrulēšana naktīs, vakaros, un norāda, ka Saimniecisko lietu komitejā šīs amata vietas izveidošana tika 
atbalstīta. 
I.Grandava lūdz deputātus atbalstīt papildus līdzekļu piešķiršanu EUR 7500 no līdzekļiem neparedzētiem 
gadījumiem Pašvaldības policijas autotransporta iegādei, jo noslēdzies iepirkums. 
G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Izveidot Pašvaldības policijā papildu 1 amata vietu “Pašvaldības policijas inspektors” ar 2024.gada 
1.janvāri. 

2. Piešķirt Pašvaldības policijai no līdzekļiem neperedzētiem gadījumiem EUR 7500 automašīnas iegādei. 
3. Uzdot Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājam veikt nepieciešamos grozījumus pašvaldības 

budžetā. 
 

 
8.§ 

Par izmaiņām Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Nr.1 “Valkas novada 
pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” 

_______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: G.Avote, G.Albergs, V.Vesingi, I.Grandava. 
V.Šaicāns informē, ka nostrādājot amatā jau pusgadu, konstatējis kā būtu jāorganizē sev padoto darbinieku 
darbs. Informē, kā līdz šim tas ticis organizēts, kamēr izpilddirektora vietnieks bija ilgstošā prombūtnē. Ierosina 
izpilddirektora palīga amatā apstiprināt līdzšinējo Priekšsēdētāja sekretariāta vadītāju I.Medni, vadoties no 
sadarbības, kas izveidojusies, viņai esot par izpilddirektora vietas izpildītāju. Norāda uz patreizējā izpilddirektora 
palīga noslogotību, turpmāk mainot amata funkcijas. Turpinot informē, kādas funkcijas plānots veikt 
izpilddirektora vietniekam. Ja šāds piedāvātais variants netiks apstiprināts, tad būs jāmaina vietnieka amata 
apraksts, un viņam būs jāveic liela daļa no funkcijām, ko veica līdz šim brīdim viņa vietas izpildītājs, un pie tam 
jāveido jauna amata vieta “Energo pārvaldnieks”, jo šis darbs nav apvienojams ar citiem amatiem. Informē par 
jaunas amata vietas izveidi – iekšējā audita speciālists, ko nosaka likums. Informē, ka plānots likvidēt 
Priekšsēdētāja sekretariāta vadītāja amatu. 
G.Avote uzdod jautājumu par izpilddirektora palīga un lietveža algas likmju apmēru, uz ko V.Šaicāns paskaidro, 
ka lietvedim nevajadzētu samazināt algu, bet atstāt kāda tā bija EUR 1120 un izpilddirektora palīgam atstāt arī 
tādu likmi, kā bija līdz šim EUR 1120. 
Notiek diskusija par kopējo darbinieku skaitu izpilddirektora tiešā pakļautībā.  
G.Avote jautā, kāpēc šis jautājums tiek risināts šodien, bet ne apspriests budžeta diskusijās.  
G.Albergs ierosina izpilddirektoram izdot rīkojumu par amatu rotāciju un šo jautājumu izskatīt pie budžeta 
diskusijām. 
I.Grandava ierosina Priekšsēdētāja sekretariāta nodaļu nemainīt līdz nākoša gada budžetam. 
V.Vesingi izsakās par administrācijas lietveža amata aprakstā minētajiem pienākumiem, uz ko V.Šaicāns 
paskaidro detalizētāk šī amata pienākumus un kā tas notiek dabā. 
I.Grandava aicina jau tagad apstiprināt iekšējā audita speciālista amata vietu, lai varētu izsludināt konkursu. 
G.Avote uzskata, ka visi šie jautājumi par amatiem būtu jāizskata budžeta diskusiju laikā. 
V.Šaicāns rezumējot, nolemj izdot rīkojumu par Priekšsēdētāja sekretariāta vadītājas papildu pienākumu 
veikšanu līdz šī gada beigām. 
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9.§ 
Par papildu amata vietas izveidi Turnas tautas namā 

_______________________________________________________________ 
(B.Karpova) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), B.Karpova. 
Debatē: A.Birkavs, V.Vesingi, G.Avote, G.Albergs. 
B.Karpova paskaidro, ka ēkai ir 53 gadi un norāda uz to ka ir daudz darāmo darbu pie ēkas gan iekšpusē, gan 
ārpusē, ierosina izveidot amata vietu “Turnas tautas nama saimnieks”. Līdz šim dažādus sīkos darbus veica 
Ērģemes pagasta komunālās nodaļas vadītājs, bet visus darbu nevar padarīt, jo nav tādu kompetenču. 
V.Vesingi izsakās par komunālās daļas pārvaldnieku pienākumiem pagastos, izveidojot vienu vadītāju uz diviem 
pagastiem. 
V.Šaicāns izklāsta pieredzi tautas namu apsaimniekošanā Vijciema un Zvārtavas pagastos. 
V.Vesingi aicina atrast vienotu pieeju visos pagastos un uzskata, ka būtu jābūt vienai personai, kas apkalpotu 
divus pagastus. 
V.Šaicāns norāda, ka šis jautājums būtu jāskata konsekventi pie budžeta diskusijām un uzskata, ka katra 
pagasta situācija ir jāizskata atsevišķi. 
Finanšu komiteja nolēma papildu amata vietas Turnas tautas namā izvērtēšanu atlikt uz budžeta pārrunām. 

 
 

10.§ 
Par Grantu programmas organizēšanu 2024.gadā 

_______________________________________________________ 
(V.Vesingi)  

 
Jautājums tika izskatīts arī Attīstības lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Vesingi. 
Debatē: G.Smane, G.Avote, G.Albergs. 
V.Vesingi informē, ka Grantu programma iepriekš pašvaldībā tikusi veikta un Attīstības lietu komitejā tika uzdots 
Attīstības, projektu un tūrisma nodaļai sagatavot nolikumu uz decembra komiteju. V.Vesingi aicina izvērtēt kādu 
budžetu pašvaldība ir gatava atvēlēt šai Grantu programmai. Viņa ierosinājums ir paredzēt 10000 EUR Granta 
programmai, vai arī, kā lēma Attīstības lietu komitejā, paredzēt budžetu EUR 5000 apmērā. 
G.Avote aicina ziņot G.Smani par nākamo jautājumu, jo abi jautājumi ir līdzīgi un iepriekšējā komitejā nevarēja 
izšķirties, kuru programmu atbalstīt. 
G.Smane informē par nākamā darba kārtības punkta atbalsta pasākuma reemigrantiem nolikuma nosacījumiem 
un finansējumu. 
V.Vesingi izsakās par abu projektu plusiem un mīnusiem un izsaka savu atbalstu Grantu programmai.  
Notiek diskusija. 
G.Albergs atbalsta Grantu programmas nolikuma izveidošanu. 
G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt Granta programmas ieviešanu no 2024.gad 1.janvāra ar atbalsta finansējumu EUR 5000. 
2. Uzdod Attīstības, projektu un tūrisma nodaļai sadarbībā ar Juridisko nodaļu sagatavot nolikuma 

projektu un iesniegt to izskatīšanai decembra Attīstības lietu komitejā. 
 

 
11.§ 

Par Vidzemes plānošanas reģiona konkursa “Reemigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības 
atbalsts” nolikumu 

______________________________________________________________ 
 
Jautājums tika izskatīts arī Attīstības lietu komitejā. 
Šo jautājumu izskatīja kopā ar iepriekšējo 10.jautājumu. 
 
 
12. “Par Iekšējā audita speciālista pienākumiem un prasībām amatu aprakstam” 
G.Avote informē par Iekšējā audita speciālista pienākumiem.  
I.Grandava papildina ar informāciju par normatīvajiem aktiem, uz kā pamata šis speciālists darbosies. Turpinot 
informē, ka tiks sagatavots Iekšējās audita sistēmas nolikums, kā arī pirms darbinieks sāks strādāt, ir jāveic 
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risku analīze un stratēģiskais ilgtermiņa plāns. Apņemas sagatavot visu iepriekš minēto informāciju un izsūtīt to 
deputātiem iepazīties. 
 
Deputāts V.Vesingi iziet no sežu zāles pulksten 14:35. 
 
13. “Par administrācijas ēkas Rīgas ielā 22, Valkā energoefektivitātes paaugstināšanu būvdarbiem par 

aizņēmuma ņemšanu” 
V.Zariņš informē par notikušā iepirkuma rezultātiem, kurš tika izsludināts trīs daļās, nosauc katras daļas 
izmaksas. Ierosina ņemt aizņēmumu 1,5 miljona apmērā un realizēt tikai pirmo daļu, un nākošo gadu ņemt 
kredītu par iekšdarbiem. Nosauc ēkas remonta pirmās daļas izmaksas, kas ir 1 856 374,90 EUR apmērā. 
Informējot, par Rīgas 24, Valkā, iepirkuma rezultātiem, nosauc summu 449 696 EUR un aptuveno scenāriju, kā 
varētu rīkoties. 
I.Grandava izklāsta, ka 29.novembris ir pēdējā diena, kad var iesniegt dokumentus Aizņēmuma padomei. 
Notiek diskusija par ēkas siltināšanas lietderīgumu un kredīta procentiem. 
J.Anže jautā, ko pašvaldība zaudēs, ja šogad neņems kredītu, uz ko I.Grandava atbild, ka īsti neko. 
I.Grandava skaidro pašvaldības iespējas aizņēmuma saņemšanai. 
J.Anže ierosina atlikt šo projektu uz nenoteiktu laiku, pagaidām uzlikt jaunu jumtu Sociālā dienesta ēkai. 
L.Tetere uzsver, ka tādā gadījumā arī jāparedz finansējums Rīgas ielas 22 jumta remontam. 
G.Avote izsaka bažas par pašvaldības spēju uzņemties šādas kredītsaistības. 
V.Šaicāns aicina izlemt, kā rīkojamies, jo ir jāsaprot visas tālākās darbības, jo ir jau uzsāktas sarunas par 
tehniskā projekta izstrādi, izsakās, ka tas nevar būt kaut kāds pieņēmums, tam jābūt lēmumam. 
V.Zariņš uzskata, ka Rīgas 22 būtu jāremontē. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina deputātus apdomāt līdz ārkārtas domes sēdei 28.novembrī par to, kā rīkosimies. 
 
Deputāts A.Birkavs iziet no sēžu zāles pulksten 15:04. 
 
I.Grandava jautā, kādā veidā lemsim par dotācijām biedrībām. Notiek diskusija. R.Graņics apņemas visiem 
deputātiem izsūtīt iesniegto budžeta pieteikumu tabulu. 
I.Grandava ierosina izveidot sapulci par mērķdotāciju sadali autoceļiem. Deputāts A.Roga apņemas noorganizēt 
šādu sapulci. 
 
Deputāts V.Zariņš iziet no sēžu zāles pulksten 15:25. 
 
T.Simtiņš informē par 3 investīciju objektiem, kuriem ir nepieciešami pagarinājumi. Izklāsta katra uzņēmēja 
sasniegtos rādītājus. 
Notiek diskusija par objektu “Ķieģeļceplis”.  
T.Simtiņš informē, ka jāveic grozījumi līgumos par termiņiem, kam būtu jāstājas spēkā ar 1.janvāri un domes 
sēdē šie līgumu grozījumi būtu jāapstiprina. 
 
Deputāts A.Birkavs atgriežas sēžu zālē pulksten 15:30. 
 
V.Šaicāns aicina apdomāt, ko tālāk darīs ar pašvaldības īpašumu “Spundenieki”, izklāstot, kāda ir situācija ēkā 
uz doto brīdi. 
Notiek diskusija par iespējamajām darbībām ēkas nomnieka piesaistīšanā. 
 

 
Sēde slēgta pulksten 15:40 
 
Sēdes vadītājs         Gita Avote 
 
 
Protokolēja         Ilva Asejeva 
 


